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Referat  
Elevrådet ved Ås videregående skole 

Møtested: Lille auditoriet, 3.etg F-blokka 

Dato: 01.06.2023 

Tid: 12:00 – 12:45 

Referent: Anders Vogt 

Medlemmer som møtte:  
1ELB, 1ELC, 1HSA, 1KDA, 1STA, 1STC, 1STD, 1STF, 1TIG, 2AMKA, 2DEA, 2DEB, 2HESA, 2IEA, 2KJA, 

2FRA, 2STA, 2STB, 2STD 

Ikke til stede: 1FBA, 1FBB(gitt beskjed), 1FBC, 1ELA, 1ELD, 1ELE, 1ELF, 1ELG,1HSB, 1HSC, 1HSD, 

1IDA, 1STB, 1STE, 1TIA, 1TIB, 1TID, 1TIE, 1TIF, 2BLA, 2ELA, 2ELB, 2ELC, 2ELD, 2HEAA, 2HEAB, 2BUA, 

2IBA, 2IDA, 2KJB,2KVA(gitt beskjed), 2PIA, 2KDA, 2STC, 3APA, 3DAA, 3IBA, 3IDA, 3PBA, 3KDA, 3STA, 

3STB, 3STC, 3STD, 3INA 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Evaluering  

2 Sommeravslutning  

3 Ås hjelper Ås festival 

4 Eventuelt 

5 Annet, saker fra klassene 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1Evaluering  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Ønskelig at skolens tillitsvalgte evaluerer dette skoleårets elevrådsarbeid. 

Hva ble bestemt: 

De tillitsvalgte ble delt inn i grupper og svarte på seks spørsmål. Spørsmålene var: 

• Hvorfor ble du tillitsvalgt? 

• Hva var det som ikke var som forventet? 

• Hva er det elevrådet gjorde bra i år? 

• Hva skal elevrådet ha fokus på i neste år? 

• Til hvilken grad føler dere at dere har blitt hørt? 

• Hvor mange i gruppa ønsker å stille til elevrådet neste år? 
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Kommentarer:  

Elevrådsstyret vil gå gjennom tilbakemeldingene og annonsere dette på neste elevrådsmøte. 

 

Sak 2Sommeravslutning  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Skolen ønsket å gjennomføre en pilot for vg1-elever ved å arrangere en sommeravslutning. 

Hva ble bestemt: 

En felles sommeravslutning for vg1-elever utsettes til neste år. Dette grunnet mangel på plass og for 

liten tid for å få gjennomført. Ønsker å få det til neste år, og viktig at planlegging starter før.  

 

Sak 3 Ås hjelper Ås festival  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Vil være fredag 9.juni i tidsrommet 10:00-13:00. Det kommer 1.klassinger fra Åsgård barneskole på 

besøk. Ta i mot ca 3 grupper på 20 stk. 

Hva ble bestemt: 

• Ansiktsmaling ved elever fra KDA 

• Styling av hår ved elever fra frisør 

• Pedagogiske leker (matte og kroppsøvning) fra vg1 FBIE 

• Radiobilløp (eller lignende) ved elever fra elektro.  

 

Sak 4 Eventuelt  

Hva kom fram i diskusjonen: 

1. Bokbyttedag – elev fra 2IB som arrangerer bokbyttedag torsdag 8.juni i gamle kantina. Hvis 

dere har noen bøker dere vil bytte kan dere ta de med.  

2. Aktivitetsdager i forbindelse med skolestart i august. Er dette et negativt ladet ord som 

skaper vegring mot deltakelse for elever? Ønsker å få tilbakemeldinger fra tillitselever på om 

disse dagene skal kalles noe annet, da hensikten er at klassene skal bli bedre kjent med 

hverandre og kontaktlærer, med fokus på å skape gode relasjoner.  

3. Forespørsel fra Dysterjordet andelslandbruk om å hjelpe til med veiryddig/søppelplukking.  

Hva ble bestemt: 

2. «Aktivitetsdager» foreslås å byttes til å hete «kick-off dager», «Bli-kjent-dager» 

3. Tillitsvalgte positive til å bidra og samarbeide med Dysterjordet andelslandbruk, men vil ikke være 

tid til det før sommerferien. Kort frist på forespørsel. Forslag til hvordan bidra: alle klassene kan 

bruke ett friminutt på å rydde søppel, rullering mellom klassene (én gang i uka), flere søppelkasser 

ute, strengere sanksjoner for å kaste søppel? Samarbeide i forbindelse med «Ås hjelper Ås». 

 

Sak 5 Annet, saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

- Ønsker klokker i klasserommene. 

- Ønsker flere toastjern i kantina. 

- Mulighet for å få papir-sortering på skolens gjenvinningsstasjoner? 
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- Flere elever som etterspør skolerevy. Tillitsvalgte oppfordres til å høre med sine egne klasser 

om noen ønsker å bidra. Skolen er positive til å få en revy, men det er behov for et 

elevengasjement for å komme i gang.  

 

 


